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č. 651ZDARMA

SPORTOVNÍ AREÁL BUDE NADÁLE BEZ 
NAFUKOVACÍ HALY

PRO OBYTNÁ VOZIDLA NABÍDNEME 
SPECIÁLNÍ STÁNÍ

ZHODNOCOVÁNÍ 
VOLNÝCH FINANČNÍCH 
PROSTŘEDKŮ MĚSTA

11/2023
STŘEDA 22. LISTOPADU

Rada města rozhodla na svém jednání, že 
z ekonomických důvodů (velmi vysoká ener-
getická náročnost a nízká obsazenost), nebu-
de nafukovací hala na další období zprovoz-
něna. 
Současně jsme nechali posoudit odbornou 
firmu, zda pro příští období, pokud by došlo 
k poklesu cen za energii, by bylo možno stá-
vající komponenty použít. Plachta i lana jsou 
v pořádku, a v současné době jsou uskladně-

ny. Budeme zároveň řešit snížení energetické 
náročnosti a úpravu technologie. Následně 
bude situace opět posouzena.
Prosím doplnit článek za tečkou takto:  Spor-
tovní areál zůstává v provozu vč. zrekostruo-
vané saunové části. Město bude nadále jeho 
provoz dotovat částkou cca 3 mil. Kč., aby byl 
k dispozici pro základní školu, sportovní orga-
nizace ve městě i pro veřejnost.

Za fotbalovým areálem budujeme parkovací 
stání pro stále populárnější obytná vozidla, 
která dnes často parkují na nevhodných mís-
tech po městě nebo v okolní přírodě. K dis-
pozici bude 7 parkovacích míst, plocha bude 
oplocena, vjezd bude opatřen závorou. Sa-

mozřejmostí bude i doplnění veřejné zeleně 
a kamerový dohled. V další etapě vybudujeme 
hygienické zázemí a další příslušenství. Na re-
alizaci se nám podařilo získat dotační podporu 
ve výši 85%. 

Vzhledem k tomu, že k hospodaření města 
přistupujeme velmi odpovědně, dlouhodobě 
se nám daří vytvářet finanční rezervu v řádech 
několika desítek milionů korun. Tu průběžně 
využíváme k předfinancovávání dotačních 
akcí, investičních i neinvestičních projektů. 
Volné prostředky však neleží ladem na běž-
ných účtech města, ale snažíme se je zhodno-
covat se zajímavým úročením. To vše ale velmi 
konzervativně a bezpečně u renomovaných 
finančních ústavů pomocí spořicího účtu a ter-
mínovaného vkladu. V současné době máme 
na spořicím účtu deponovánu částku 42 mil. 
korun s úročením 5,2 % p. a., na termínovaný 
vklad pak odkládáme 7 mil. korun s úrokem  
5,8 % p. a. U spořicího účtu se jedná o opera-
tivně uvolnitelné prostředky, které máme k dis-
pozici do 24 hodin, prostředky na termínova-
ném vkladu mají výpovědní lhůtu 6 měsíců. 
Takto uložené peníze generují městu v daném 
období další významné příjmy.
V současné době zvažujeme využití zajíma-
vého finančního produktu pro zhodnocování 
volných finančních prostředků, tzv. evidenční-
ho cash poolingu, který nabízí obcím Ústec-
ký kraj ve spolupráci s ČSOB. Zde je možné 
získat úročení prostředků na běžných účtech 
municipalit, jejich příspěvkových organizací 
a obchodních společností aktuální úrokovou 
sazbou ve výši 6 % p. a.

J. Kolář

VÝLOV KYJOVSKÉ PŘEHRADY
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www.komunitnicentrum.com
Masarykova 1094/4, 407 46 Krásná Lípa

SVOZ 
KOMUNÁLNÍHO ODPADU (SKO)
1. 10. 2023 začal tzv. zimní svoz sběrných nádob na 
SKO. Zimní svoz končí 31. 3. 2024. Změna se týká 
nádob s červenou a bílou nálepkou.

Nálepky na sběrné nádobě (popelnici):
zelená – svoz každý týden;
žlutá – svoz 1x za 14 dní;
červená – od 1. 10. do 31. 3. svoz každý týden, 
od 1. 4. do 30. 9. svoz 1 x za 14 dní;
bílá – svoz každý týden pouze od 1. 10. do 31. 3.

Svozové dny (SKO):
úterý – Vlčí Hora, Zahrady, Kamenná Horka, 
Dlouhý Důl, Kyjov, Sněžná;
pátek – Krásná Lípa, Krásný Buk, Zátiší.

KANCELÁŘ SENÁTORA 
ZA DĚČÍNSKO ZBYŇKA LINHARTA
Adresa: 
Varnsdorf, Generála Svobody 1905

Úřadující dny: 
každé pondělí vždy od 14:00 do 16:30 hodin, 
jinak dle přítomnosti nebo po dohodě

Asistent: Bc. Radim Burkoň, 
tel.: 773 289 605, e-mail: radim@burkon.cz, 
https://www.facebook.com/linhart.krasnalipa

SVOZ 
TŘÍDĚNÉHO ODPADU (PYTLOVÝ SVOZ) 
VŽDY VE ČTVRTEK V LICHÉM TÝDNU

Nejbližší svoz tříděného odpadu 
se uskuteční: 7. 12. |21. 12. | 4. 1. 2024    

Pytle na tříděný odpad si lze zdarma vyzvednout 
na TS Krásná Lípa, Pletařská 22/3. Do pytlů se 
třídí tyto odpady: papír a nápojové kartony, plasty, 
polystyren, sklo, kovy, baterie. Naplněné a zavázané 
pytle umisťujte na svozovou trasu nejpozději do 8:00 
hodin v den svozu. Mapku svozu najdete na webu 
www.krasnalipa.cz v menu Úřad ► odpadové 
hospodářství. Podrobné informace získáte na MěÚ 
tel.: 412 354 833, nebo na TS města tel: 412 354 848.

Osobní asistence
domácí péče o seniory  

a osoby se sníženou soběstačností
fluskova@komunitnicentrum.com

telefon 777 291 359
Odborné sociální poradenství 
Občansko-právní poradenství 

JUDr. Pražák
 Insolvence/oddlužení

fluskova@komunitnicentrum.com
telefon 777 925 302

fluskova@komunitnicentrum.com
telefon 777 291 359

Retrostipendia
lunakova@komunitnicentrum.com

telefon 775 441 238
Sociálně aktivizační služby

pro rodiny s dětmi
kucerova@komunitnicentrum.com

telefon 774 974 583
Terénní programy

jansova@komunitnicentrum.com
telefon 777 036 828

Nízkoprahové zařízení 
pro děti a mládež

T-klub
PO - SO 13:00 - 19:00

Amari klub 
PO - PÁ 12:00 - 17:00

galbava@komunitnicentrum.com
telefon 775 708 087

Klub Včelka
pro předškoláky od 3 do 6 let

PO - PÁ 8:00 - 13:00
hadravova@komunitnicentrum.com

telefon 774 020 265
Půjčovna kompenzačních pomůcek

telefon 777 925 302
Prádelna Kolíček

praní, žehlení, mandl
monika.likarova@seznam.cz

telefon 607 234 516

SETKÁNÍ V GROSSSCHÖNAU K TRADICI 
I SOUČASNOSTI TEXTILNÍHO PRŮMYSLU V REGIONU
Na pozvání starosty města Großschönau (Tex-
tildorf Großschönau) Franka Peukera jsme ve 
středu 8. listopadu navštívili Muzeum damašku 
a froté a bývalou pletařskou školu. Setkání se 
spolu s námi účastnili zástupci z krásnolipské 
Schindlerovy pletárny a delegace z Technické 

univerzity v Liberci, fakulty textilní. Zabývali 
jsme se mj. otázkami případné spolupráce na 
společných projektech k udržení textilní tradi-
ce, vzájemnou propagací, vzdělávacími aktivi-
tami a rozvojem cestovního ruchu.

J. Kolář 

AKTUÁLNÍ DĚNÍ V KRÁSNÉ 
LÍPĚ V MOBILNÍ APLIKACI

Stáhněte si mobilní aplikaci 
Česká obec a nechte se infor-
movat o aktuálním dění nejen 
v Krásné Lípě. Mobilní aplika-
ce je zdarma ke stažení pro 
chytré telefony (tablety) s ope-

račním systémem Android nebo iOS (iPhone). 
Jednoduše si ve svém mobilním telefonu na-
jdete ikonku „Google Play“ nebo „App Store“, 
kterou rozkliknete a ve vyhledávači zadáte 
Česká Obec. Představení aplikace a návod 
k jejímu používání najdete ve videonávodu 
na webu www.ceskaobec.cz.
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POZOR, BLÍŽÍ SE SPLATNOST POPLATKU ZA KOMUNÁLNÍ ODPAD
Dovolujeme si upozornit občany města Krásná 
Lípa a vlastníky nemovité věci zahrnující byt, 
rodinný dům nebo stavbu pro rodinnou rekrea-
ci, ve které není přihlášena žádná fyzická oso-
ba a která je umístěna na území města Krásná 
Lípa, na termíny splatnosti místního poplatku 
za obecní systém odpadového hospodářství 
pro kalendářní rok 2023.

Poplatník, který platí poplatek sám nebo pro-
střednictvím společného zástupce domácnosti 
a má nastavenu pololetní splatnost ve dvou 
stejných splátkách, je povinen zaplatit druhou 
splátku nejpozději do 15. 12. příslušného 
kalendářního roku.
Poplatek lze zaplatit bankovním převodem na 
účet 109634816/0300 pod přiděleným variabil-

ním symbolem* nebo v pokladně městského 
úřadu (hotově, platební kartou).

*Informace k platbě Vám poskytne L. Frits-
cheová, MěÚ Krásná Lípa, tel. 412 354 833, 
fritscheova@krasnalipa.cz.

ROZHOVOR STAROSTY MĚSTA JANA KOLÁŘE S ROBERTEM HOLCEM, 
STAROSTOU DOLNÍ POUSTEVNY

Robert Holec se stal starostou v roce 2016 
jako pětadvacetiletý. Do funkce se pustil 
s energií a velkým nadšením, ale také po-
korou. Letos se město Dolní Poustevna 
stalo obcí Ústeckého kraje a v celostátním 
kole soutěže Vesnice roku České republi-
ky 2023, kde hodnotící komise vybírala ze  
13 finalistů, obsadilo 3. místo. Letošního 
27. ročníku soutěže se zúčastnilo 175 obcí.

Roberte, po Jiřetínu pod Jedlovou, Lipo-
vé, další skvělý úspěch obce ze Šluknov-
ska. Takže, ještě jednou velké blahopřání. 
A také poděkování za propagaci našeho 
tak trochu pozapomenutého a opomíjené-
ho regionu. Zeptám se, s malým časovým 
odstupem, na Tvé pocity z tohoto úspěchu.

Mockrát děkujeme. Pocity jsou samozřejmě 
velmi pozitivní. Řekněme si na rovinu, že obce 
z Čech to mají v porovnání především s Mora-
vou a jejími zvyky a tradicemi velmi těžké. Jsou 
to velcí soupeři, což se vlastně ukázalo i v le-
tošním ročníku, kde jsme se umístili právě za 
zástupci moravské části republiky. Pro mě je 
úspěch důkazem a potvrzením, že pilná práce 
nejen městského úřadu, ale i spolků a vlastně 
každého jednotlivce, časem kýžené ovoce při-
nese. Nejvíce si vážím toho zápalu a soudrž-
nosti, který soutěž Vesnice roku v občanech 
vyvolala. Finanční ohodnocení je samozřejmě 
také příjemné, ale prioritou je pro mě osobně 
ta nálada, která byla při přípravách, návštěvě 
komise i vyhodnocení výsledků cítit. Pous-
tevňáci táhli za jeden provaz, a to je v dnešní 
době to nejcennější.

Dolní Poustevna má cca 1 700 obyvatel. 

Máte několik místních částí. Zajistit běžný 
provoz města je základ, ne vždy úplně jed-
noduchý, ale to, co nás většinou všechny 
motivuje, je především další rozvoj našich 
měst, a to nejde bez investic. A ty jdou jen 
těžko bez dotací. S jakým pracujete rozpo-
čtem? Kde vidíš priority pro nejbližší roky?

Rozpočet našeho města se pohybuje okolo 35 
milionů korun. Z této částky nám zbývá zhruba 
6 milionů na rozvoj a investice. To je samozřej-
mě velmi málo s ohledem na náš velký katastr, 
který si zmínil. Prioritou je pro nás, krom těch 
běžných výdajů na opravy komunikací, chod-
níků, veřejného osvětlení a budov, především 
rozvoj v cestovním ruchu a volnočasových 
aktivitách. Tam vidíme potenciál. Máme při-
pravené projekty na propojení okolních měst 
a obcí pomocí cyklostezek mimo hlavní komu-
nikace. Hodně financí investujeme do sportov-
ního areálu, který každoročně navštíví spousta 
sportovních klubů. Připravujeme trailové tratě 
v lese s doprovodnou infrastrukturou. To jsou 
však střednědobé cíle, které se budeme snažit 
s pomocí dotací pomalu plnit.

Přímo sousedíte se saským městem Seb-
nitz. To je někdy výhoda, třeba pro obchod-
ní aktivity, ale jindy nevýhoda, například 
v odlivu pracovních sil do příhraničí. Co 
z Tvého pohledu převažuje?

Z mého pohledu převažují jednoznačně pozi-
tiva. Ta nabídka služeb, kterou „živí“ němečtí 
občané, by v Poustevně byla sotva udržitelná. 
A odliv pracovních sil? Neznám moc lidí, kteří 
neřeší finance. Jestliže je nabídka z Německa 
lukrativnější, není co řešit. Je to otázka nabíd-
ky a poptávky. Ukazuje to na fakt, že bychom 
v některých odvětvích měli v Čechách přidat 
a vzít si ponaučení. Z druhého pohledu, pra-
cujete v Německu, bydlíte v Česku, vydělané 
peníze utrácíte „doma“. Opravdu v tom negati-
va moc nevidím. I spolupráci na úrovni vedení 
měst se s německými kolegy snažíme více 
a více rozvíjet. Výsledkem toho jsou další pří-
jmy do městské kasy, další pozitivum.

Kromě péče o své město, máš dost energie 
i na regionální přesah. Jsi předsedou Dob-
rovolného svazku obcí Sever, který sdru-
žuje obce severní části Šluknovského vý-
běžku. V regionu řešíme řadu specifických 
problémů v rámci různých platforem. Ale 
děláme i společné aktivity a projekty.

Být předsedou svazku je pro mě čest. Je to 
práce navíc, ale s tím jsem do politiky šel. Sna-
žit se prosazovat naši obec, náš výběžek, upo-
zorňovat na opomíjení tohoto hezkého koutu 
naší republiky. Ne vždy se však všechno po-
daří, ne vždy najdeme podporu ve vyšších po-
litických patrech. Ale o tom naše práce je. Za-
stupovat výběžek - o to se, myslím si, všichni 
zástupci snažíme. Jak sám říkáš, problemati-
ka se zdravotnictvím, s nedostatkem policistů, 
otázka společného odpadového hospodářství. 
Řešíme a plánujeme společné projekty, propo-
jení cyklostezek, ekologii, energetické úspory. 
Je toho hodně. Takový hezký příklad drob-
nosti, která získala tradici, je Olympiáda dětí 
SOS Sever. Je to příležitost dětí reprezentovat 
své město ve sportovních disciplínách. Zkusit 
si něco, k čemu se každý nedostane. Ukázky 
profi závodníků….tato tradice nám i generuje 
mladé, nově zapálené atlety, z nichž někteří již 
jezdí i na mistrovství republiky. 

Stal si se jednou z tváří v úsilí zajistit zdra-
votní péči v regionu po kolapsu rumburské 
nemocnice. V roce 2019 jste spolu s dal-
šími politiky a tehdejším ministrem zdra-
votnictví Adamem Vojtěchem podepsali 
memorandum o přeshraniční zdravotní 
spolupráci. V sousedním Sebnitz je plně 
vybavená moderní nemocnice. Měla to být 
alternativní možnost, jakási „nouzovka“, 
než se podaří obnovit nemocnici v Rumb-
urku. Dodnes to nefunguje, ani v Rumburku 
se zatím nic moc neděje. Co s tím?

Toto je téma na samostatný článek. Tolik let 
snahy, tolik nadějí, a stále jsme na začátku. 
K tomuto vždycky říkám, že kde je vůle, tam 
je i cesta. Bohužel. Když se po několikaletém 
úsilí podařilo „dostat“ k jednomu stolu českého 
a německého ministra zdravotnictví, spolu se 
všemi zástupci zdravotních pojišťoven, zdálo 
se, že máme vyhráno. V tomto případě zdání 
značně klamalo. Co více máme jako zástup-
ci měst ještě udělat? My můžeme jen doufat, 
že se konečně začne něco dít, že si to někdo 
z představitelů vlády, zástupců kraje a pojišťo-
ven vezme za své. Už několik let takové osoby 
hledáme. Je k tomu potřeba spousta kroků, 
jedná se bohužel o kroky, které ani já a ani Ty 
nemůžeme udělat. To musí oni. Jestliže ani 
podpis memoranda v žádném z nich takovou 
povinnost a vůli nevzbudil, tak opravdu nevím. 
Toto je pro mne jedno z největších zklamání. 
Spousta slibů, řečí a nikde nic. Rumburská 
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STŘÍPKY Z NAŠÍ ŠKOLY
NÁVŠTĚVA V. A V JIŘÍKOVSKÉM SCHRODINGERU - PODZIMNÍ VYRÁBĚNÍ
Po roce se opět naše třída vy-
dala navštívit naše milé přáte-
lé do Jiříkova. Čekala na nás 
pracovnice institutu Gábina 
a měla pro nás zase připravený 
pracovní úkol. V prostorách bý-
valého kláštera se nám velice 
dobře pracuje a cítíme se tam 
báječně. Tentokrát jsme vyrá-
běli podzimní strašidýlko z pa-
píru, které jsme si nazdobili, 
jak se komu zachtělo, vše pro 
nás měla Gábina připravené. 
Povídali jsme si o podzimních 
tradicích a svátcích a čas nám 
rychle uplynul. My však víme, 
že se zase uvidíme v čase ad-
ventním.                                                                                                                            

Mgr. Renáta Hegnerová

nemocnice?  Je to vlastně dost podobné jako 
u přeshraniční zdravotní péče. A rád bych zdů-
raznil, že nemocnice v Rumburku je pro náš 
výběžek důležitá snad úplně nejvíce. Nyní ji 
vlastní kraj, potažmo Krajská zdravotní. A opět 
je na nás jak moc budeme křičet, prosit a věřit, 
že nás politici vyslyší a konečně začnou konat.
Dovolil bych si tu ještě jednu věc. To, že ne-
mocnice v Rumburku stále je (bez ohledu na 
rozsah poskytované péče), je zásluha lidí. 
Zdravotního personálu, lékařů, sester. Všech 
těch, kteří i za nejasného stavu v nemocnici 
zůstali a dýchali za ní. Ti lidé si zaslouží abso-
lutorium a velké poděkování, že je stále o čem 
mluvit. Bez nich bychom nepotřebovali peníze 
na opravy, investice a budování věcí nových 
a s nemocnicí souvisejících. Dovolím si jim 

všem prostřednictvím vašich novin ještě jed-
nou poděkovat.

Netajíš se ambicemi vstoupit do vyšší poli-
tiky, ať už krajské či celostátní. Co je Tvou 
motivací?

Víceméně odpovídám v předchozích otáz-
kách. Když jsem do komunální politiky vstupo-
val, slýchal jsem, jak je to těžké, že to člověka 
semele a podobně. S odstupem času můžu 
říct, že se stále učím a získávám nové zkuše-
nosti. Na druhou stranu už si po těch necelých 
osmi letech buduji i svůj názor a nesouhlasím. 
Politika je hezká práce, pro mne spíš poslá-
ní. A největší motivací je aplikovat vstřícnou 
a pomocnou politiku i v jejích vyšších patrech. 
Sám víš, jak je někdy složité prosazovat důle-
žité věci, jak musíme prosit a doprošovat se 
o logické potřeby. Myslím, že by to měl být 
přirozený vývoj, lidé z komunálu by měli po-
stupně postupovat výš. Nejsem zastáncem 
„rychlokvašek“, které přijdou, o politice neví nic 
a chtějí hned dělat ministra. Tak by to fungovat 
nemělo. Vždyť Ty jsi zdárný příklad, Hozo, Ty 
bys měl být lídr krajské politiky. Pro mě jsi vzor 
a právem předseda nás všech, starostů Šluk-
novského výběžku.

Jak vnímáš současnou domácí politickou 
situaci a politickou kulturu? Často to není 
zrovna pěkný pohled. 

V první řadě je nutné si uvědomit, že jsme 
vážně ve složitém období. To však neomlouvá 
některá rozhodnutí a kroky, které naši vládní 
představitelé činí. Myslím obecně za delší ob-
dobí, těmi dvěma volebními napříč. Za mě je 
nyní největší problém komunikace. Vím, že se 
musí dělat nepopulární kroky, vím, že se musí 
šetřit, ale způsob, jakým nám jsou tyto kroky 
vysvětlovány, považuji za nedostatečné. Ni-
koho nezajímají dlouhé rozbory, analýzy a po-

dobně. Čeština je krásný jazyk a myslím, že by 
se to dalo dělat daleko lépe a pochopitelněji. 
A kultura? Jestliže je vláda obrazem společ-
nosti, tak je to smutný příběh. Řekni sám, kdo 
je Tvým politickým vzorem? Napiš deset lidí, 
kteří dobře, slušně a srozumitelně komunikují 
s občany prostřednictvím televizních obrazo-
vek a médií. V minulém volebním období jsme 
poslouchali, jak ANO dělá vše špatně, nyní 
posloucháme jak koalice spolu a pirstan dělá 
vše špatně. Koho toto zajímá? Hádky, uráž-
ky, nadávky. Mě zajímají výsledky odvedené 
práce a především plnění předvolebních slibů. 
Vím, že je to složité. Opozice musí kritizovat 
a nadávat na koalici. Osobně se však snažím 
politiku dělat jinak.
Vím, že je to hodně naivní názor, ale jsem ta-
kový. Jiný nebudu. 

Jsi velký srdcař, často necháváš průchod 
emocím. A taky sportovec. Vím, že si pova-
žuješ rodinného zázemí, podpory nejbliž-
ších. Daří se Ti kloubit profesní a rodinný 
život? 

Je to složité. Sám vím, že jsou situace, kdy by 
bylo potřeba, abych byl více doma. Děti rostou 
před očima, kolikrát malou dcerku ani nestihnu 
večer vzhůru. Ale tak to zkrátka je. Nemyslím 
si, že je to jen u pozic starostek a starostů. Je 
spousta profesí a zaměstnání, která jsou ča-
sově náročná. Každopádně se snažím v tom 
čase volném vše dětem a celé rodině vynahra-
zovat. Rodina je každopádně na prvním místě, 
a i díky podpoře v ní, mohu uspořenu ener-
gii věnovat našemu městu a výběžku. Máme 
s manželkou takovou dohodu a zatím se mi 
vždy podařilo uspět. Pokaždé před volbami ji 
žádám, jestli mi dá ještě mandát ucházet se 
o pozici starosty. Tak uvidíme, jak dopadnu 
příště.

Děkuji za rozhovor.
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LISTOPAD, PROSINEC – ZKLIDNĚNÍ 
PŘED ZIMOU, PŘÍPRAVA NA ADVENT
Listopad je už podle názvu dobou, kdy padá listí, objevují se ranní mlhy 
a mrazíky, přichází zima. Je čas odpočívat, prodlužující noci nás lákají 
dříve domů, do tepla, k bylinkovému či ovocnému čaji. Začátkem mě-
síce vzpomínáme na naše blízké. V kalendáři je 2. listopadu den s ná-
zvem Památka zesnulých a navazuje na den před tím, svátek Všech 
svatých. Oba svátky jsou vnímány jako jeden celek, připomínáme si 
během nich své blízké zemřelé. V kostelích se na Dušičky konají mše, 
při nichž se lidé modlí za spásu zemřelých duší.
Dalším svátkem v tomto měsíci je oslava sv. Martina – Svatomartinské 
posvícení, ochutnává se nové svatomartinské víno, peče se dobře vykr-
mená husa. Pro naše předky byl tento svátek jedním z nejoblíbenějších 
v roce. V tento den se hodně slavilo a veselilo. Má to svou logiku – je 
sklizeno, ví se, jak úspěšný byl rok, a lidé se museli posilnit na postní 
dobu adventní. Ve škole se učíme k oslavě Martina písně, vyrábíme 
koně a také hrajeme divadlo o tomto příběhu. Někdo dokonce peče 
svatomartinské rohlíčky.
Před svátkem sv. Cecílie, patronky hudebníků, slavíme ještě Meziná-
rodní den studenstva a Den boje za svobodu a demokracii. Na sv. Kate-
řinu – 25. listopadu končí zábavy, tancovačky, skončila doba posvícení 
a nastal adventní čas a také období přástek. Letošní kouzelná doba 
adventu začíná až začátkem prosince a poslední adventní neděle při-
padá na Štědrý den.  Také my ve škole připravujeme řadu akcí jak v lis-
topadu, tak v měsíci prosinci. Namátkou -  Adventní tvoření, výzdoba 
školy v zimní tónině, adventní koncert v kostele, zpívání koled, vánoční 
besídky…. O tom všem zase příště.

Mgr. Renáta Hegnerová

BAROKO VŠEMI SMYSLY

VAŘÍME S RADOSTÍ A S LÁSKOU

MOŠTOVÁNÍ 

V osmém ročníku se v hodinách dějepisu nyní žáci seznamují se slohem 
zvaným Baroko. Není tomu jinak ve třídě VIII. C, která se vydala se 
svou vyučující do rumburské Lorety. Seznámili se zde s historii tohoto 
nádherného barokního skvostu, ale také s příběhem Panny Marie. Mu-
seli také plnit plno úkolů, kdy pomocí pantomimy vyzkoušeli zaměstnání 
typické pro tuto dobu, zopakovali si římské číslice, brkem a inkoustem si 
vyzkoušeli napsat svá jména a datum narození.   

Mgr. Renáta Hegnerová

Vařit s děvčaty z VIII.  C je velká radost. Od začátku školního roku už se 
v naší školní kuchyni uvařilo plno dobrot…od dýňové polévky a boršče, 
přes bramboráky a palačinky a nakonec moučníky jako je tradiční jabl-
kový závin nebo perník. Děvčata jsou moc šikovná, myslím, že si spolu 
hodiny dovedeme užít.                                                                          

Mgr. Renáta Hegnerová
Na konci října se opět moštovalo. Tentokrát v duchu českých tradic. 
K tradiční výrobě jablečného nápoje se připojila celá škola. U lisu a dr-
tičky žáci z devátého ročníku dohlíželi na hygienu a správný postup. 
První stupeň ve volných chvílích odpovídal na otázky, které se týkaly 
podzimních tradic. U každé jabloně se dozvěděli něco nového o sv. 
Martinovi, Hubertovi, křížalách, ozimech… Vyluštěná tajenka byla pro 
ně odměnou. Druhý stupeň měl podobnou hru během cesty do sadu. 
Na veselé děti se z oblohy smáli draci, které pouštěli malí i velcí pyšní 
majitelé. Mezi stromy hrály děti hry starší než jejich babička.  Třída  9. C 
zkoušela kotlíkový guláš. Pekly se buřty a dokonce i kaštany. 
Počasí přálo drakům i dětem, jen těch jablek bylo letos málo. 

M. Kolářová
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VÝLOV KYJOVSKÉ PŘEHRADY SE TĚŠIL 
VELKÉMU ZÁJMU VEŘEJNOSTI

EXKURZE V ČISTÍRNĚ ODPADNÍCH VOD VE VARNSDORFU

ÚDOLÍ BRTNICKÉHO 
POTOKA JE ZABEZPEČENO

Od časného sobotního rána 28. října probíhaly 
v nepříliš příjemném počasí přípravy na výlov 
Kyjovské přehrady před zahájením její rekon-
strukce. Členové místní organizace Českého 
rybářského svazu pod vedením krásnolipské-
ho hospodáře Tomáše Krajmera, s podporou 
krajských kolegů postupně odpustili zbývající 
vodu a postupně odlovili rybí obsádku. Vzhle-
dem k tomu, že Kyjovská přehrada nebyla od 
roku 1977 vypuštěna, nebylo jasné, jaké a ko-
lik ryb se v ní nachází. S ohledem na to, že 
se jedná o vodu sportovní, nebyla očekávání 
velká. Nakonec přehrada vydala cca 700 kg 

ryb v pestrém druhovém složení. Kromě nej-
početnějšího kapra, okouna a amura, to byl 
třeba i lín, perlín nebo úhoř. Pro veřejnost 
připravil občerstvení Jarda Navara. V dalších 
dnech bude dokončen sběr zbývajících škeblí, 
které budou ještě dostupné, a přehrada bude 
následně předána zhotoviteli díla k provede-
ní rekonstrukce. V průběhu vypouštění jsme 
v průběhu celého týdne sesbírali a provedli 
transfer více jak 17,5 tisíce škeblí rybničních! 
Pokud vše dobře půjde, na jaře roku 2025 se 
přehrada opět napustí.

Ve středu 11. 10. se žáci 2.- 5. třídy zúčastnili 
velmi poučné exkurze, kde si uvědomili, jak je 
důležité vodou neplýtvat, protože proces čiště-
ní vody je velmi náročný, zdlouhavý a náklad-
ný...
Dokončení stavby Čistírna odpadních vod ve 
Varnsdorfu bylo v r. 1989, celý objekt patří 
SVS (Severočeská vodárenská společnost). 
Čistička se tak stala první čistírnou v ČR, která 
čistí vodu tekoucí i ze zahraničí (Seifhener-
sdorf, Leutersdorf). Jde o mechanicko-biolo-
gickou čistírnu.
 Ing. P. Šperga nás provázel celým areálem 
a dětem srozumitelně vysvětloval, jak probí-
há proces čištění.  Zároveň zmínil, že máme 
i v Křečanech 3 malé čističky – jednu na 
školním pozemku a druhou na pozemku MŠ 
a bývalého ABX. Jaká voda je předmětem čiš-
tění? Veškerá voda z kanalizace, dešťová, ale 
i fekální, přičemž fekální vozy musí s obsahem 
nejdříve na velkou váhu kousek za branou. 
Výchozí "vyčištěná" voda však není určená ke 
konzumaci, ale vrací se zpět do řeky Mandavy, 
která lemuje areál čističky.
Děti se seznámily se spoustou nových termí-
nů - dešťová zdrž, šnekové čerpadlo, lapák 
z písku, usazovací a dosazovací nádrž, od-
pěňovač, vyhnívací věž, ... V prvním kroku 
procesu se mechanicky zadržuje vše, co do 
odpadu nepatří. "Hřebeny" zachytí dle slov 
p. Špergy třeba i torza kočárků, pneumatik, 
hraček, prázdných peněženek atd. Prošli jsme 
kolem 9 nádrží s BAKTERIEMI, které "pracu-
jí" a podílí se na čištění vody. Na konci jsou 
čerpadla, která zpět odčerpávají bakterie do 

prvních nádrží. Bylo zajímavé sledovat obsah 
a stav jednotlivých nádrží v jakém stádiu se 
čištěná voda nachází. Před několika lety se 
vybudovala i nádrž na bioplyn a vyhnívací věž, 
ve které se bioplyn vyrábí a slouží pak k výro-
bě elektřiny a k topení. Posledním zařízením 
je odpěňovač a výpustné koryto, kterým "čistá" 
voda teče do řeky. Na závěr p. Šperga ukázal 
dětem v počítači, jak takové "pomocnice"  bak-
terie vypadají!
Exkurze byla velmi zdařilá, hezkého počasí 
jsme využily i při přestupu na autobus v Rum-
burku, kde si děti zaskotačily na hřišti na Dob-
rovského náměstí. Děkujeme p. Špergovi za 
uskutečnění akce a těšíme se na další setkání. 

M. Macková, ředitelka ZŠ Staré Křečany

Lesy ČR dokončily na Brtnickém potoce 
(hranice LČR s NP) bezpečnostní těžby po 
kůrovcové kalamitě. Protože suchý porost se 
nacházel v I. zóně CHKO Labské Pískovce 
(území LČR) nejprve nebylo možné souše od-
stranit, došlo tak k půlroční časové prodlevě, 
než se podařilo dohodnout povolení od Sprá-
vy NP.  Na straně potoka, který patří LČR, bylo 
vytěženo cca 1300 m3 souší a dřevo bude 
z údolí odvezeno. Následně se bude odvážet 
dřevo a uklízet klest, příkopy a koryto potoka. 
O případné výsadbě bude muset rozhodnout 
opět Správa NP. Vývoz bude probíhat Kyjov-
ským údolím, dbejte tedy zvýšené opatrnosti. 
I na straně patřící NP byla rovněž provedena 
těžba souší a nyní je tedy údolí Brtnického 
potoka zabezpečeno pro pohyb turistů i pro 
případný hasební zásah.

VZPOMÍNKA

PODĚKOVÁNÍ

Dne 11. 10. 2023 by náš milovaný tatínek, 
dědeček, pradědeček Jaromír Tůma oslavil  
96. narozeniny.
Kdo jste ho znali, prosím věnujte mu krátkou 
vzpomínku.

Děkujeme hasičům za uctění památky Josefa 
Vrabce. 
Sourozenci a synové s rodinami.
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Z 14. ZASEDÁNÍ RADY MĚSTA KRÁSNÁ LÍPA KONANÉHO DNE 16.10.2023 A 23.10.2023
I. Hlavní program

1. Rekonstrukce Kyjovské přehrady 
- výběr zhotovitele
Usnesení RM č. 14 – 01/2023
RM projednala Zprávu o hodnocení nabídek veřej-
né zakázky ve zjednodušeném podlimitním řízení 
na stavební práce na zhotovení díla "Rekonstrukce 
Kyjovské přehrady". RM schvaluje vyloučení ucha-
zečů AQUASYS spol. s r. o., Jamská 2488/64, Žďár 
nad Sázavou, IČ 25344447 a Stavby rybníků s. r. o. 
Nerudova 34, Vlašim, IČ 02951746. RM schvaluje 
uzavření smlouvy o dílo č. 2023/11/14 - 257 s ví-
tězným uchazečem, kterým je firma Amitera s. r. o., 
Hodkovská 493, Praha 9, IČ 24264687, dle přílohy.

2. Pojištění majetku a odpovědnosti 
města 2024 - 2029
Usnesení RM č. 14 – 02/2023
RM schvaluje Zadávací dokumentaci pro zjed-
nodušené podlimitní řízení na služby dle zákona 
č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, 
v platném znění, na "Výběr pojistitele pro pojiště-
ní majetku, odpovědnosti a vozidel města Krásné 
Lípy", dle přílohy.

II. Došlá pošta

3. Pronájem pozemků - vyhlášení
Usnesení RM č. 14 – 03/2023
RM vyhlašuje záměr obce pronajmout pozemky:
p. p. č. 37/6 o výměře 791 m2, k. ú. Vlčí Hora;
p. p. č. 11/1 o výměře 2495 m2, k. ú. Kyjov u Krás-
né Lípy; p. p. č. 564/2 o výměře 60 m2, k. ú. Kyjov 
u Krásné Lípy.

4. Směna pozemků - vyhlášení
Usnesení RM č. 14 – 04/2023
RM vyhlašuje záměr obce směnit pozemky:
p. p. č. 3229 o výměře 535 m2, k. ú. Krásná Lípa 
za p. p. č. 3059/1 o výměře 212 m2 a část p. p. č. 
3058/3 o výměře 189 m2, vše k. ú. Krásná Lípa.

5. Prodej části p. p. č. 1948/1, k. ú. Krásná Lípa
Usnesení RM č. 14 – 05/2023
RM doporučuje ZM schválit prodej části p. p. č. 
1948/1 o výměře 1215 m2, k. ú. Krásná Lípa za úče-
lem výstavby rodinného domu Vlastimilu Šmalclovi, 
bytem Pražská 615/27, Krásná Lípa za cenu 79 650 
Kč (do základní výměry 59 400 Kč, nad základní 
výměru 4 050 Kč, porosty  16 200 Kč). Prodej bude 
realizován podle oddílu I., čl. 2, odst. 5 a 6 Postupu 
ve věci prodeje a užívání nemovitostí ve vlastnic-
tví města Krásná Lípa ze dne 10. 6. 2019. Kupující 
uhradí veškeré náklady s prodejem spojené.

6. Prodej části p. p. č. 1182/1, k. ú. Vlčí Hora
Usnesení RM č. 14 – 06/2023
RM doporučuje ZM schválit prodej části p. p. č. 
1182/1 o výměře 748 m2, k. ú. Vlčí Hora za úče-
lem výstavby rodinného domu Chrystyně Čajkové, 
bytem Frýdlantská 1300/10, Praha za cenu 37 400 
Kč (do základní výměry 37 400 Kč). Prodej bude 
realizován podle oddílu I., čl. 2, odst. 5 a 6 Postupu 
ve věci prodeje a užívání nemovitostí ve vlastnic-
tví města Krásná Lípa ze dne 10. 6. 2019. Kupující 
uhradí veškeré náklady s prodejem spojené.

7. Projednání prodeje p. p. č. 690/1, k. ú. Kyjov 
u Krásné Lípy
Usnesení RM č. 14 – 07/2023
RM doporučuje ZM opakovaně neprojednávat pro-

dej p. p. č. 690/1, k. ú. Kyjov u Krásné Lípy Aleně 
a Zsoltu Fazekasovým, oba bytem Dlouhý Důl 64, 
Krásná Lípa.

8. Pronájem části p. p. č. 123/2 a části p. p. č. 
123/3, vše k. ú. Krásná Lípa
Usnesení RM č. 14 – 08/2023
RM schvaluje pronájem části p. p. č. 123/2 o výmě-
ře 290 m2 a části p. p. č. 123/3 o výměře 810 m2, 
vše k. ú. Krásná Lípa za účelem zřízení zahrady 
Karlu a Miroslavě Volencovým, oba bytem Kyjovská 
1107/26, Krásná Lípa.

9. Pronájem části st. p. č. 1063 a části p. p. č. 
531/2, vše k. ú. Krásná Lípa
Usnesení RM č. 14 – 09/2023
RM schvaluje pronájem části st. p. č. 1063 o výmě-
ře 71 m2 a části p. p. č. 531/2 o výměře 392 m2, vše 
k. ú. Krásná Lípa za účelem zřízení zahrady Janě 
Drobečkové, bytem Frindova 979/4, Krásná Lípa.

10. Nemovitosti - Kyjov 49
Usnesení RM č. 14 – 10/2023
RM se seznámila s žádostí Vojtěcha Nováčka, by-
tem Kyjov 49, Krásná Lípa ze dne 7. 9. 2023 a s vý-
sledky místního šetření ze dne 15. 9. 2023, týkající-
ho se plnění podmínek 1. a 2. etapy oprav č. p. 49 
(Penzion Škola Kyjov), sjednaných v kupní smlouvě 
na prodej předmětné nemovitosti ze dne 6. 5. 2020 
(ve znění změny č. 1 ze dne 28. 3. 2022) a konsta-
tuje, že v termínu do 15. 9. 2023 nebyly splněny 
podmínky ukončení první etapy oprav, specifikova-
né  v čl. VIII./1. kupní smlouvy a dne 16. 9. 2023 
propadla kauce ve výši 300 000 Kč městu Krásná 
Lípa jako smluvní pokuta za nesplnění závazku 
kupujícího a doporučuje ZM tuto skutečnost konsta-
tovat na svém zasedání. RM doporučuje ZM schvá-
lit Změnu č. 2 Kupní smlouvy a smlouvy o zřízení 
předkupního práva k nemovitým věcem jako práva 
věcného č. 2020/31/16 – 127 (ve znění Změny č. 1 
ze dne 28. 3. 2023) , kdy se v čl. VIII./2. nahrazuje 
termín pro provedení 2. etapy oprav 30. 6. 2024 ter-
mínem 31. 12. 2024, a to za podmínky, že kupující 
Vojtěch Nováček vystaví ve prospěch města Krásná 
Lípa při podpisu Změny č. 2 kupní smlouvy směnku 
vlastní na 300 000 Kč se splatností 31. 12. 2024 
a zároveň dojde ke změně č. VII. kupní smlouvy, 
kterou se zřizuje předkupní právo k nemovitým vě-
cem jako právo věcné, a to tak, že věcné předkupní 
právo bude sjednáno do 31. 12. 2026.

11. Dům rybářů - smlouva o dodávce vody
Usnesení RM č. 14 – 11/2023
RM schvaluje Smlouvu o dodávce vody č. 
2023/19/18-231 pro objekt Dům rybářů, Stradalova 
389/1, Krásná Lípa se společností Severočeské 
vodovody a kanalizace, a. s., Přítkovská 1689/14, 
Teplice, IČ 49099451, dle přílohy.

12. Prodloužení doby nájmu
Usnesení RM č. 14 – 12/2023
RM schvaluje prodloužení doby nájmu u smlou-
vy o nájmu pozemku č. 97/23/70/102 ze dne 18. 
12. 1997 (nájemce CETIN a. s., Českomoravská 
2510/19, Praha 9, IČ 04084063) do 31. 12. 2038 za 
podmínek dle přílohy.

III. Různé

13. Sportbar - vyhlášení
Usnesení RM č. 14 – 13/2023
RM vyhlašuje záměr obce pronajmout nebytový 

prostor Pražská 615/27 (stavbu na st. p. č. 299/1), 
o velikosti 101,29 m2 a část p. p. č. 390/2 o výměře 
54 m2, vše k. ú. Krásná Lípa. Jedná se o sportbar 
ve sportovním areálu s venkovním sezením, kdy 
podmínkou pronájmu je zajištění provozu občerst-
vení. Veškeré opravy a úpravy si provede nájemce 
na vlastní náklady.

14. Byty - vyhlášení k pronájmu
Usnesení RM č. 14 – 14/2023
RM vyhlašuje záměr obce pronajmout byt č. 21, 
Nemocniční 1137/6. Byt I. kategorie o velikosti 1+1 
(28,70 m2, sazba 80 Kč/m2). Při podpisu nájemní 
smlouvy se skládá kauce ve výši 3 nájmů včetně 
záloh na služby. Veškeré opravy a úpravy si prove-
de nájemce na vlastní náklady. Byt je vhodný pro 
max. 2 osoby.

15. Byty - vyhlášení k pronájmu 
- Dům se sociální službou
Usnesení RM č. 14 – 15/2023
RM vyhlašuje záměr obce pronajmout byt č. 19, Ne-
mocniční 1148/12 (Dům se sociální službou). Byt I. 
kategorie o velikosti 1+1 (43,20 m2, sazba 80 Kč/
m2). Při podpisu nájemní smlouvy se skládá kauce 
ve výši 3 nájmů včetně záloh na služby. Byt je vhod-
ný pro max.     2 osoby. Veškeré případné opravy 
a úpravy si provede nájemce na vlastní náklady.

16. Nebytové prostory - vyhlášení k výpůjčce
Usnesení RM č. 14 – 16/2023
RM vyhlašuje záměr obce vypůjčit objekty v prosto-
ru fotbalového hřiště: nové kabiny na st. p. č. 1574, 
staré kabiny č. p. 1144 na st. p. č. 1281 a tribunu na 
st. p. č. 1575, vše k. ú. Krásná Lípa. Veškeré opravy 
a úpravy si provede vypůjčitel na vlastní náklady.

17. Byty - pronájem - byt č. 15, 
Nemocniční 1137/6
Usnesení RM č. 14 – 17/2023
RM schvaluje pronájem bytu č. 15, Nemocniční 
1137/6, organizaci Dětský domov a Školní jídelna, 
Dittrichova 225/12, Krásná Lípa, IČ 00412066, pro 
účely cvičného bydlení svěřenců dětského domova 
starších 18 let.Veškeré opravy a úpravy si provede 
nájemce na vlastní náklady.
RM neschvaluje výjimku z Pravidel pro pronájem 
městských bytů, nebytových prostor a bytů v do-
mech se sociální službou v Krásné Lípě a trvá na 
úhradě jistoty při převzetí bytu.

18. Nebytové prostory – výpůjčka Dům rybářů
Usnesení RM č. 14 – 18/2023
RM schvaluje Změnu č. 2 Smlouvy o výpůjčce 
nebytových prostor č. 2011/42/19 - 71, na objekt 
Dům rybářů, Stradalova 389/1, s organizací Čes-
ký rybářský svaz, z. s., místní organizace Krásná 
Lípa, se sídlem Stradalova 389/1, Krásná Lípa, IČ 
00482650, dle přílohy. Změnou se schvaluje způsob 
úhrady vodného a stočného.

19. Byty - nájemní smlouvy
Usnesení RM č. 14 – 19/2023
RM schvaluje uzavření nájemních smluv na byty se 
stávajícími nájemníky dle předloženého návrhu.

20. Křinické náměstí 1161/10 - Změna č. 1 
k nájemní smlouvě
Usnesení RM č. 14 – 20/2023
RM schvaluje Změnu č. 1 k nájemní smlouvě č. 
2019/22/26 - 355 na nebytové prostory        v objektu 
Křinické náměstí 1161/10, Krásná Lípa s organizací 
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České Švýcarsko o. p. s., Křinické nám. 1161/10, 
Krásná Lípa, IČ 25436911. Změnou se upravuje 
správa a užívání pronajatého movitého majetku.

21. Dodávka zemního plynu
Usnesení RM č. 14 – 21/2023
RM se seznámila s nabídkou na dodávku zemního 
plynu pro objekty města. RM schvaluje na základě 
předložené nabídky uzavření smlouvy na dodávku 
zemního plynu pro objekty města, formou postup-
ného nákupu, na období od 1. 1. 2025 do 31. 12. 
2025    se společností innogy Energie s. r. o., Li-
muzská 3135/12, Praha, IČ 49903209, dle přílohy.

22. Dodávka elektrické energie (měření typu B)
Usnesení RM č. 14 – 22/2023
RM se seznámila s nabídkou na dodávku elektrické 
energie pro objekty města. RM schvaluje na zákla-
dě předložené nabídky uzavření smlouvy na dodáv-
ku elektrické energie (měření typu B) pro objekty 
města, formou postupného nákupu, na období od 1. 
1. 2025 do 31. 12. 2025 se společností innogy Ener-
gie s. r. o., Limuzská 3135/12, Praha, IČ 49903209, 
dle přílohy.

23. Dodávka elektrické energie (měření typu C)
Usnesení RM č. 14 – 23/2023
RM se seznámila s nabídkou na dodávku elektrické 
energie pro objekty města. RM schvaluje na zákla-
dě předložené nabídky uzavření smlouvy na dodáv-
ku elektrické energie (měření typu C) pro objekty 
města, formou postupného nákupu, na období od 1. 
1. 2025 do 31. 12. 2025 se společností innogy Ener-
gie s. r. o., Limuzská 3135/12, Praha, IČ 49903209, 
dle přílohy.

24. Smlouva o zřízení VB
Usnesení RM č. 14 – 24/2023
RM doporučuje ZM schválit Smlouvu o zřízení 
věcného břemene č. 2023/16/15-259 na umístění 
kabelu NN na pozemku města p. p. č. 2971, k. ú. 
Krásná Lípa, s firmou ČEZ Distribuce a. s., Teplická 
784/8, Děčín, IČ 24729035 dle přílohy.

25. Smlouva o zřízení VB
Usnesení RM č. 14 – 25/2023
RM doporučuje ZM schválit Smlouvu o zřízení 
věcného břemene č. 2023/16/15-260 na umístění 
kabelu NN na pozemku města p. p. č. 2971, k. ú. 
Krásná Lípa, s firmou ČEZ Distribuce a. s., Teplická 
784/8, Děčín, IČ 24729035 dle přílohy.

26. Dotační program na opravy fasád, střech 
a oplocení 2023
Usnesení RM č. 14 – 26/2023
RM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskyt-
nutí dotace z rozpočtu města Krásná Lípa na rok 
2023 pro Dotační program na opravy fasád, střech 
a oplocení v roce 2023. Jedná se o:
- Hájek Jan - fasáda - smlouva č. 2023/15/15-261.

27. Výstavba nových RD v ul. El. Krásnohorské 
na soukromých pozemcích
Usnesení RM č. 14 – 27/2023
RM bere na vědomí situaci ve věci likvidace odpad-
ních vod z rodinných domů v ulici El. Krásnohorské 
na soukromých pozemcích a požaduje likvidaci od-
padních vod dopojením do kanalizační stoky v ul. 
Havlíčkova.

28. Pořízení územní studie
Usnesení RM č. 14 – 28/2023
RM doporučuje ZM schválit pořízení územní studie 

plochy Z106 v souladu s § 30, odst. 4, zákona č. 
183/2006 Sb., ve znění pozdějších předpisů.

29. Darovací smlouva
Usnesení RM č. 14 – 29/2023
RM schvaluje Darovací smlouvu č. 2023/13/17 - 256 
o předání vozidlové radiostanice s firmou ČR-Ha-
sičský záchranný sbor Ústeckého kraje, se sídlem 
Horova 1340/10, Ústí nad Labem, IČ 70886300, dle 
předloženého návrhu.

30. Darovací smlouva
Usnesení RM č. 14 – 30/2023
RM schvaluje Darovací smlouvu č. 2023/13/17 - 
250 o poskytnutí movitých věcí s firmou Ústecký 
kraj, se sídlem Velká Hradební 3118/48, Ústí nad 
Labem, IČ 70892156, dle předloženého návrhu.

31. Smlouva o poskytnutí práv k užívání 
software
Usnesení RM č. 14 – 31/2023
RM schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí práv 
k užívání software č. 2023/19/29 - 243 (SML-
02401/23) se společností ALIS, spol. s. r. o., Mari-
ánská 538/21, Česká Lípa, IČ 00672416 dle přílohy.
RM schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí 
práv k užívání software č. 2023/19/29 -258 (SML-
02573/23) se společností ALIS, spol. s. r. o., Mari-
ánská 538/21, Česká Lípa, IČ 00672416 dle přílohy.

32. 6. rozpočtové opatření 2023
Usnesení RM č. 14 – 32/2023
RM schvaluje 6. rozpočtové opatření rozpočtu měs-
ta Krásná Lípa pro rok 2023 dle přílohy.

33. Změna služby ČSOB CEB
Usnesení RM č. 14 – 33/2023
RM schvaluje Smlouvu o využívání služby ČSOB 
CEB č. 2023/12/19 - 262 s Československou ob-
chodní bankou a. s., Radlická 333/150, Praha 5, IČ 
00001350, dle přílohy.

34. ZŠ a MŠ Krásná Lípa, p. o. - odpisový plán 
2023 - změna
Usnesení RM č. 14 – 34/2023
RM schvaluje změnu odpisového plánu příspěv-
kové organizace Základní škola a Mateřská škola 
Krásná Lípa pro rok 2023 dle přílohy a schvaluje 
odvod z odpisů ve výši 965 216,10 Kč.

35. Kostka Krásná Lípa, p. o. - přijetí dotace
Usnesení RM č. 14 – 35/2023
RM schvaluje příspěvkové organizaci Kostka Krás-
ná Lípa přijetí navýšené dotace na projekt POSO-
SUK5 od Ústeckého kraje pro rok 2024 ve výši 4 
617 600 Kč dle žádosti.

36. Kostka Krásná Lípa, p. o. - založení NNO
Usnesení RM č. 14 – 36/2023
RM schvaluje záměr příspěvkové organizace Kost-
ka Krásná Lípa založit spolu s Noema – komplexní 
domácí péče, s. r. o. a s dalšími subjekty z regionu 
neziskovou organizaci Až do konce doma, z. s. RM 
souhlasí se sídlem organizace Až do konce doma, 
z. s. na adrese Masarykova 1094/4, Krásná Lípa.

37. Kostka Krásná Lípa p. o. - prodej vraku
Usnesení RM č. 14 – 37/2023
RM schvaluje příspěvkové organizaci Kostka Krás-
ná Lípa přijetí vraku vozidla Ford Fiesta do majetku 
organizace v souladu s leasingovou smlouvou. RM 
schvaluje příspěvkové organizaci Kostka Krásná 
Lípa prodej vraku vozidla Ford Fiesta nejvyšší na-

bídce internetové aukce.

38. Sportovní areál
Usnesení RM č. 14 – 38/2023
RM bere na vědomí Analýzu a koncepci využití 
sportovního areálu Krásná Lípa a ukládá Mgr. Lucii 
Švarcové zajistit provoz sportovního areálu od 1. 1. 
2024 ve variantě bez nafukovací haly.

39. Whistleblowing
Usnesení RM č. 14 – 39/2023
RM schvaluje Směrnici o ochraně oznamovatelů 
Města Krásná Lípa.

40. Revitalizace úpatí kostelního vrchu
Usnesení RM č. 14 – 40/2023
RM se seznámila se studií revitalizace úpatí kos-
telního vrchu a ukládá Ing. Petrovi Simandlovi, ve-
doucímu OVIŽP zajistit realizaci dalšího stupně pro-
jektové dokumentace resp. studie dle potřeb IROP 
a úřadu územního plánování.

41. Správní rada o. p. s. České Švýcarsko
Usnesení RM č. 14 – 41/2023
RM schvaluje jmenování RNDr. Libora Ambrozka, 
bytem Urbanova 35, Kyjov, členem Správní rady o. 
p. s. České Švýcarsko na další funkční období.

42. Kulturní dům - ceník
Usnesení RM č. 14 – 42/2023
RM schvaluje Ceník pronájmu kulturního domu 
s účinností od 1. 11. 2023 dle přílohy.

43. Kulturní dům
Usnesení RM č. 14 – 43/2023
RM bere na vědomí program kina a využití kulturní-
ho domu v měsíci listopadu 2023 dle přílohy.

44. Kulturní dům
Usnesení RM č. 14 – 44/2023
RM schvaluje bezplatný pronájem prostor kulturní-
ho domu pro FS Dykyta na tyto akce:
-  pracovní soustředění k přípravě na adventní kon-

cert dne 4. 11. a 5. 11. 2023,
- Svatomartinský podvečer s tvořivými dílničkami 

pro děti dne 11. 11. 2023.

45. Zpráva o plnění úkolů z 12. RM
Usnesení RM č. 14 – 45/2023
RM schvaluje Zprávu o plnění úkolů z 12. RM dle 
přílohy.

IV. Informace

Informace
RM projednala následující informace:
-  úročení spořicího účtu garantované ČSOB na ob-

dobí od 2. 10. 2023 do 31. 12. 2023 ve výši 5,2 % 
p. a.,

-  přehled o plnění daní dle přílohy.

Zápisy
RM projednala následující zápisy:
Zápis z jednání Společenské komise, ze dne 04. 10. 
2023,
Zápis ze Školské rady ze dne 31. 08. 2023.

Jan Kolář, 
Jana Drobečková






